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  Όλο και περισσότεροι επιστήμονες υποστηρίζουν
την αναγκαιότητα για συντεταγμένο και ελεγχόμενο άν
...

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-04-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

274.54 cm² Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΚΑΠΟΔΙΣΤΡΙΑΚΟ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ ΑΘΗΝΩΝ, ΠΡΥΤΑΝΙΚΕΣ ΑΡΧΕΣ ΚΑΠΟΔΙΣΤΡΙΑΚΟΥ
ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ

Όλο και περισσότεροι επιστήμονες 
υποστηρίζουν την αναγκαιότητα για 
συντεταγμένο και ελεγχόμενο άνοιγμα
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  Όλο και περισσότεροι επιστήμονες υποστηρίζουν την αναγκαιότητα
για συντεταγμένο και ελεγχόμενο άν ...

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-04-2021

Με τραπεζάκια 
έξω συστήνουν 
και ειδικοί
Τα τραπεζάκια έξω μπορούν να 
γίνουν το «κλειδί» για χην 
αποσυμπίεση ιης κοινωνίας και χην 
ανάνηψη ιης εστίασης. Το άνοιγμα 
των μαγαζιών, καφέ, μπαρ και 
εστιατορίων ελεγχόμενα και με 
αυστηρά πρωτόκολλα είναι μια 
άποψη που υποστηρίζουν πλέον 
όλο και περισσότεροι επιστήμονες.

Μιλώντας στον ΑΝΤΙ η Αθηνά 
Λινού σημείωσε πως η εστίαση θα 
έπρεπε να έχει ανοίξει από τον 
χειμώνα με τραπεζάκια έξω και με 
τα σωστά μέτρα.Όηως τόνισε, όπου 
έγινε αυτό, τα κρούσματα όχι μόνο 
δεν αυξήθηκαν, αλλά, αντίθετα, 
μειώθηκαν αισθητά. Συμπλήρωσε 
επίσης ότι δεν έχει δοθεί το σωστό 
μήνυμα στους πολίτες και θα 
πρέπει να αναζητήσουμε το σωστό, 
ακόμα και τώρα. Παράλληλα, 
πρόσθεσε πως δεν έχουμε κάνει 
ό,τι θα έπρεπε σε πολλούς τομείς, 
όπως, για παράδειγμα, στην 
περίπτωση των μέσων μαζικής 
μεταφοράς, όπου ο συγχρωτισμός 
είναι πολύ μεγάλος και σε κλειστό 
χώρο.
«Σε μια πλατεία όπως του Βαρνάβα 
με πολλά καφέ, αντί για 
ασύντακτες συγκεντρώσεις, μπορεί 
οι μαγαζάτορες να καταφέρουν να 
βάλουν τάξη καλύτερα από την 
αστυνομία» υποστήριξε στον ΣΚΑΙ 
ο Μανώλης Δερμιτζάκης. Εξήγησε 
δε ότι στην Ελλάδα εφαρμόστηκαν 
μέτρα που άσκησαν τις 
μεγαλύτερες πιέσεις, το lockdown 
ήταν πάρα πολύ έντονο, χωρίς 
μάλιστα να φέρει το επιθυμητό 
αποτέλεσμα, και έτσι η χώρα μπήκε 
σε φαύλο κύκλο αντιμετώπισης.

«Ενδεχομένως η δυνατότητα 
ανοίγματος των χώρων εστίασης 
στους εξωτερικούς χώρους να 
είναι μια καλύτερη λύση από αυτό 
που διαπιστώνουμε» σημείωσε ο 
πρύτανης του ΕΚΓΙΑ Θάνος 
Δημόπουλος στο Mega. «Η εστίαση 
θα μπορούσε να λειτουργήσει 
συντεταγμένα πριν από το Πάσχα 
για να αποφύγουμε ανάλογες 
εικόνες» τόνισε, μεταξύ άλλων, στο 
Open ο καθηγητής Παθολογίας - 
Λοιμωξιολογίας Αθανάσιος 
Σκουτέλης. «Οι εικόνες στις 
πλατείες δεν μπορούν να 
συγκριθούν με ένα καλά 
οργανωμένο σύστημα εστίασης» 
υποστήριξε στον ΣΚΑΙ ο 
Χαραλάμπος Γώγος.
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